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Referat af bestyrelsesmøde  
Den 17. september 2024 
kl. 18.00  

Ordstyrer/ 
referent:  Wilma Thorup   

Deltagere:   
Bestyrelsen:  Wilma Thorup (WT), Ellen Toft (ET), Annie Pihl (API), 

Carsten Sommergreen (CS), Inge-Lis Mørch (ILM),  
Ivan V. Jensen (IVJ) og Morten Palsgaard (MP). 

Afbud:  Ingen  
  

1. Skriftlig godkendelse af referat af seneste bestyrelsesmøde 
Referat af møde den 8. august 2024 blev godkendt.  
 

2. Opfølgning på seneste møde:  
2.1. Den planlagte fællesspisning i klubhuset 29. okt. 2024 må desværre aflyses.  

 
3. Orientering  

3.1. Orientering fra formanden v/WT 
3.1.1. WT orienterede om formandsmøde i DGU-regi i august. 33 klubber var 

repræsenteret på mødet, hvor DGU henstillede til klubberne at opkræve 
greenfee/gebyr af f.eks.  Regionsgolf-spillere. Begrundelsen var, at klubberne 
betaler gebyr til Regionsgolf-organisationen for hvert hold, klubben tilmelder, 
men ikke får greenfeeindtægter, når klubberne lægger bane til Regionsgolf. Det 
betyder, at de medlemmer, som ikke deltager i f.eks. Regionsgolf, er med til at 
finansiere, at andre kan deltage. Endvidere går klubberne måske går glip af 
greenfeeindtægter fra andre gæster i de blokerede tider. 
Enkelte klubber oplyste, at de opkræver gebyr fra egne deltagere i Regionsgolf.  
Punktet blev drøftet og besluttet under punkt 4.1.  

3.1.2. Krager og råger 
For at reducere bestanden af krager og råger, som hakker i græsset, er der opsat 
et oppusteligt fugleskræmsel på hul 1. Fugleskræmslet skal flyttes fra tid til anden 
for at have en effekt. Derudover vil der med mellemrum være jagt på kragerne 
om morgenen. Endelig vil der for at tiltrække ugler, som kan skræmme krager og 
råger væk, blive opsat redekasser forskellige steder på banen. Jan Toft har 
fremstillet ugleredekasserne.   

3.2. Orientering fra udvalgene 
3.2.1. Økonomiudvalget v/ET 

3.2.1.1. ET gennemgik regnskabet pr. 31. august 2024.  
Både uge 34, hvor der blev afholdt Danish Championship i Lübker, og 
uge 35, hvor klubbens festuge blev afholdt, har bidraget positivt til 
resultatet.   
I perioden 1. okt. 2023 – 31. aug. 2024 har salget af greenfee, øl, vand, 
mad m.v. været betydeligt lavere end i samme periode sidste år. Dette 
skyldes den periodevise nedlukning af banen grundet vand.  

3.2.2. ET gennemgik budgettet for 2024/25. Budgettet blev godkendt.  
3.2.3. Begynderudvalg v/IVJ 

De, der er i begynderforløbet nu, forventes at få golfkørekortet inden længe.  
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3.2.4. Rekrutteringsudvalg v/ILM 
Rekrutteringsudvalget deltog sammen med andre fra klubben i arrangement på 
torvet i Auning i uge 35, hvor skoleelever var inviteret til at lære nærmere om 
golf. Indsatsen resulterede i, at 12 nye juniorer deltager i juniortræningen om 
mandagen.  

3.2.5. Turneringsudvalg v/API 
3.2.5.1. Klubmesterskaberne: Antallet af deltagere i 2024 var begrænset. Ingen 

stillede op i rækkerne, hvor der spilles Stableford med fuldt handicap.  
I 2025 vil der blive spillet slagspil i en juniorrække for hhv. drenge og 
piger,  en herre- og damerække samt to veteranrækker, en for herrer og 
en for damer.  

3.2.6. Sponsorudvalg v/MP 
Liselotte Pedersen, Arne Pedersen og Niels Christian Munkholm er indtrådt i 
udvalget. 

3.2.7. Baneudvalg 
Der er afholdt separat møde med baneudvalget om mulige løsninger af 
vandproblemerne. Information herom er lagt på hjemmesiden.  

3.2.8. Juniorudvalget v/WT 
Det er glædeligt, at der er kommet flere nye juniorer, hvilket betyder, at det er 
nødvendigt at udvide juniorudvalget, gerne med spillere, som kan hjælpe JLL 
med træningen.  
3.2.8.1. Mer’Golf:  

Det årlige møde mellem klubberne afholdes i Mollerup Golf Club den 
26. september 2024. 

3.2.8.2. Evaluering af uge 34 (Danish Golf Championship på Lübker): 
Antallet af gæster, som lagde vejen forbi klubben i ugens løb, var 
tilfredsstillende.  

3.2.8.3. Evaluering af uge 35 (klubbens festuge): 
Alle frivillige, der hjalp til i ugens løb, var inviteret til et 
evalueringsmøde, hvori 15 deltog.  
Flere af deltagerne undrede sig over, at ikke alle klubbens 
medlemmer afholdt sig fra at reservere de attraktive tider i GolfBox, 
så der ville være mere plads til flere greenfeespillere, og foreslog 
derfor, at klubbens medlemmer til næste år først skal have adgang til 
at reservere tider kl. 18.00 dagen før.  
Det blev også foreslået, at klubben til næste år sørger for at slå bolde 
sammen – både medlemmer og gæster – således at flest mulige går 
ud i 3- eller 4-bolde.  
 

4. Drøftelser og beslutninger  
4.1. Regionsgolf og Venskabsturneringer for Hold, jf. punkt 3.1.1: 

Evt. opkrævning af greenfee må afpasses med, hvad andre klubber gør.  
Det blev besluttet at indføre sæsongebyr på 100 kr. for hver af klubbens egne deltagere. 
Klubberne har i 2024 betalt 600 kr. pr. tilmeldt regionsgolfhold, og 300 kr pr. tilmeldt 
Venskabsturneringshold plus 2 greenfeebilletter til hver kamp.  

4.2. Robotklippere: 
Det blev besluttet at anskaffe tre robotklippere i foråret 2025 til klipning af fairways.  
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4.3. Drift af klubhus: 
ILM kontakter et professionelt rengøringsfirma for tilbud på hovedrengøring af 
klubhuset, og der indkøbes nye udendørsmåtter. 

 
5. Fastsættelse af datoer for kommende møder 

5.1. Bestyrelsesmøder afholdes: 
Tirsdag den 15. oktober 2024 kl. 18.00 
Tirsdag den 12. november 2024 kl. 18.00.  
 
Generalforsamlingen afholdes som tidligere planlagt: 
Onsdag den 20. november 2024.  
 

6. Eventuelt 
 

 
Godkendt på bestyrelsesmøde den _________________   
 
 
_____________________ _____________________ _____________________ 
Wilma Thorup, formand Ellen Toft, næstformand Annie Pihl 
 
 
_____________________ _____________________  _____________________   
Carsten Sommergreen  Inge-Lis Mørch  Ivan V. Jensen    
  
 
_____________________ 
Morten Palsgaard     


